
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. április 26-án, szerdán 8:00 órakor 

 
megtartott nyílt ülésének jegyzőkönyve 

 
53/2017. (IV. 26.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
54/2017. (IV. 26.) határozat a polgármesteri beszámolóról 
55/2017. (IV. 26.) határozat a napirendi pontokról 
56/2017. (IV 26.) határozat Kmetty Károly érintettségéről 
57/2017. (IV 26.) határozat Benedek Éva érintettségéről 
58/2017. (IV. 26.) határozat a Kvassay Jenő Általános Iskola intézményvezetői állásának 
elnyerésére benyújtott pályázatokról  
59/2017. (IV. 26.) határozat az egészségügyi alapellátást nyújtó házi gyermekorvossal kötendő 
feladat-ellátási szerződés jóváhagyásáról 
60/2017. (IV. 26.) határozat az egészségügyi alapellátást nyújtó védőnőkkel kötendő feladat-
ellátási szerződés jóváhagyásáról 
61/2017. (IV. 26.) számú határozat az Őrbottyán, belterület 3601/4 hrsz. alatti Tóth Árpád utca 
földterületrész értékesítésének vonatkozásában 
62/2017. (IV. 26.) határozat az „Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása” 
pályázatról 
63/2017. (IV. 26.) határozat az „Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása” 
pályázatról 
64/2017. (IV. 26.) határozat az „Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása” 
pályázatról 

Jegyzőkönyv 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. április 26-án, szerdán 8:00 
órakor megtartott rendes nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 (2162 Őrbottyán, Rákóczi Ferenc utca 99.) 
 
Jelen vannak: Kmetty Károly   polgármester 
 Szabó István Ferenc  alpolgármester 
 Benedek Éva   képviselő 
 Cserepka András   képviselő 
 Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő 
 Dékány András   képviselő 
 Kiss László    képviselő  
 Kollár Sándor   képviselő 
 Lehoczky Enikő    képviselő 
 Gállné Mezősi Szilvia   jegyző 
 Kiskuti Petra   aljegyző  
 Batki Gabriella   gazdasági vezető 
 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
 Previák András   Gamesz igazgató 
 Lehoczkyné Franyó Hajnalka Arteries Stúdió 
 Balázsné Szalai Katalin  óvodavezető 
 Pittlikné Bóta Judit  megbízott igazgató 
 Vikor István   őrsparancsnok-Őrbottyáni Rendőrőrs 
 Rohfeld Anita   jegyzőkönyvvezető 
 
NAPIREND ELŐTT 
 
-  Képviselői kérdések, interpellációk, felszólalások 
-  Polgármester beszámolója a lejárt határidejű önkormányzati döntések végrehajtásának állásáról, 

tájékoztatója az előző képviselő-testületi ülés óta tett intézkedésekről 
 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. Kvassay Jenő Általános Iskola iskolaigazgatói pályázatának véleményezése 
2. Feladat-ellátási szerződés megkötése az alapellátást nyújtó házi gyermekorvossal 
3. Feladat-ellátási szerződés megkötése az alapellátást nyújtó védőnőkkel  
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4. Az Őrbottyán, belterület 3601/4 hrsz. alatti Tóth Árpád utca egy részének megszüntetése és 
földterületének értékesítése  

5. Döntés pályázat benyújtásáról 
6. Döntés pályázat benyújtásáról, továbbá a megvalósítás és finanszírozás tervezett időbeli 

ütemezéséről 
7. Egyebek 

 
Zárt ülés keretében: 

 
8. Szolgálati lakás bérleti kérelem elbírálása 
9. Kitüntető címek, díjak adományozása  
10. Egyebek 

 

Kmetty Károly polgármester: Köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 
fővel van jelen, határozatképes. Kiss László nem jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen, nyílván 
hamarosan megérkezik. Hitelesítőnek Kollár Sándor képviselőt kérem fel. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a jegyzőkönyv hitelesítő választásáról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 53/2017. (IV. 26.) határozata a 
jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2017. április 26-án, szerdán 8:00 órakor 
tartandó ülés jegyzőkönyvének hitelesítőjeként Kollár Sándor képviselőt választja.  

Kmetty Károly polgármester: Napirendek előtt van kérdés? Hozzám nem érkezett semmi írásban.  

Szabó István alpolgármester: Nekem két kérdésem lenne Previák úrhoz, igazából az egyik az egy 
köszönet, megindult az utcák aszfaltozása, a lakosok köszönik szépen és remélik, hogy ez halad 
tovább. A másik pedig egy kérdés az Erdősor utca felújításával kapcsolatban, mikor számíthatunk 
arra, hogy helyre lesznek hozva a kátyúk? Történt valami változás azóta? Olyan három hete 
beszéltünk erről.  

Previák András Gamesz igazgató: Tegnap nekiálltunk a kátyúzásoknak, az Erdősor utcával 
kapcsolatban ki volt tűzve egy javítási időpont, amit az én kérésemre törölt a vállalkozó ugyan is 
közben annyi levél érkezett a porral kapcsolatban, hogy át kell gondolni a továbbiakat. 

- Balázsné Szalai Katalin bejött a terembe 8:02-kor.  

Previák András Gamesz igazgató: Nekiálltunk javítás helyett, inkább egy olyan vizsgálatnak, hogy 
milyen költség és milyen műszaki problémákat vet fel az, hogy ha egy emulzióval zárnánk be azt a 
felületet. Ennek a vizsgálatnak még nem értünk a végére, polgármester úrral is szeretnék majd még 
erről külön egyeztetni. Amikor ez a vizsgálat lezárul vagyis döntés születik róla, akkor kezdődik el 
majd a javítás, igazából nem szeretnénk kétszer nekiállni a dolognak. 

Kmetty Károly polgármester: Egyéb kérdés? Amennyiben nincsen,  akkor kérdezem, hogy a 
kiküldött  polgármesteri beszámolóval kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel? 

- Kiss László bejött a terembe 8:02-kor. 

Kmetty Károly polgármester: Amennyiben nincs, akkor egy nagyon friss ropogós információt 
szeretnék még mondani. Van egy pályázatunk, ami az iskola B épületének és a hivatalnak az 
energetikai korszerűsítéséről szól, ez a pályázatunk nyert, ma reggel került fel a kormányzati 
honlapra. Nagyon bízunk benne, hogy szépen lassan talán megindulunk egy olyan irányba, hogy 
tudunk majd fejleszteni. Ezzel egészíteném ki a beszámolót, mert ez annyira friss információ, hogy 
értelem szerűen a kiküldött anyagba ez nem kerülhetett be. Van valakinek kérdése ezzel 
kapcsolatban? Amennyiben nincsen, akkor, aki elfogadja a beszámolót, azt kérem, hogy 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett a polgármesteri beszámolóról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 54/2017. (IV. 26.) határozata a 
polgármesteri beszámolóról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármesteri beszámolót elfogadta. 
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Kmetty Károly polgármester: Napirendekkel kapcsolatosan van valakinek kérdése, hozzászólása? 
Amennyiben nincsen, akkor, aki elfogadja a napirendi pontokat azt kérem, hogy kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendi pontokról 9 
igen, 0 ellen szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 55/2017. (IV. 26.) határozata a napirendi 
pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő–testülete a 2017. április 26-án, szerdán 8:00 órakor 
tartandó rendes ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

NAPIREND ELŐTT 

• Képviselői kérdések, interpellációk, felszólalások 
• Polgármester beszámolója a lejárt határidejű önkormányzati döntések végrehajtásának 

állásáról, tájékoztatója az előző képviselő-testületi ülés óta tett intézkedésekről 
 

Nyílt ülés keretében: 

1. Kvassay Jenő Általános Iskola iskolaigazgatói pályázatának véleményezése 
2. Feladat-ellátási szerződés megkötése az alapellátást nyújtó házi gyermekorvossal 
3. Feladat-ellátási szerződés megkötése az alapellátást nyújtó védőnőkkel  
4. Az Őrbottyán, belterület 3601/4 hrsz. alatti Tóth Árpád utca egy részének megszüntetése és 

földterületének értékesítése  
5. Döntés pályázat benyújtásáról 
6. Döntés pályázat benyújtásáról, továbbá a megvalósítás és finanszírozás tervezett időbeli 

ütemezéséről 
7. Egyebek 

 
Zárt ülés keretében: 

1. Szolgálati lakás bérleti kérelem elbírálása 
2. Kitüntető címek, díjak adományozása  
3. Egyebek 

1. napirendi pont: Kvassay Jenő Általános Iskola iskolaigazgatói pályázatának véleményezése 

Kmetty Károly polgármester: Két pályázat került beadásra, két pályázatot tárgyalt a Humánügyi 
bizottság, az egyik pályázó visszamondta a pályázatát, így jelenleg egy pályázatról van szó.  

- Tárgyalta a Humánügyi bizottság. 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi bizottságon még mind a két pályázót meghallgattuk, 
lehetőségük volt a pályázóknak még kiegészíteni a pályázatukat, mi kérdéseket tettünk fel. A 
Humánügyi bizottság Turjaniczáné Gulyás Ágnes esetében három igen, egy nem szavazattal 
elfogadásra javasolta a képviselő-testület számára a pályázatot. Pittlikné Bóta Judit pályázatát pedig 
négy igen szavazattal javasolta támogatásra, tehát mind a két pályázatot elfogadásra javasoljuk.  

Kmetty Károly polgármester: Kérdezem a pályázót, hogy kívánsz-e szóban kiegészítést tenni. 

Pittlikné Bóta Judit pályázó: Nagy tisztelettel köszöntöm a kedves jelenlévőket. 34 éve élek a 
településen és 35 éve dolgozok itt, pedagógusként itt kezdtem a pályámat. Bejártam mindenféle 
lépcsőfokot, egyszerű tanító néniként, akit még megsüvegeltek az idős bácsik. Középvezetőként, 
vezetőként és most megbízott igazgatóként is kipróbálhattam tudásomat, emberismeretemet, 
gyerekszeretetemet. Volt időszak, amikor megkerestek feladatok és azt mondtam, hogy köszönöm 
most nem tudom elvállalni és volt olyan időszak, amikor egy feladatra azt mondtam, hogy igen most itt 
az ideje. Én úgy érzem, hogy most ennek is itt van az ideje. Hogy tavaly miért nem jelentkeztem? Mert 
egészen más volt a felállás. Tavaly egy váratlan szituáció alakult ki és akkor jött annak a váratlan 
lehetősége, hogy mint megfelelő végzettséggel rendelkező személyt megtalált ez a feladat, és én nem 
tértem ki előle, hanem úgy döntöttem, hogy megpróbálom. Akkor egy decemberi határidőt állítottam fel 
magamban, hogy addig meg fogom tudni, hogy a következő évben benyújtom-e a pályázatot vagy 
sem. Decemberig még nem tudtam megfogalmazni ezt magamba, de januárban a tanári testülettel is 
ismertettem a szándékomat. Igazándiból érzésre és tapasztalásra alapozva azt gondolom, hogy jól 
tudunk együtt dolgozni a kollégákkal, elfogadnak a tanár kollégák is. Jót tesz a frissítés, illetve az ilyen 
fajta átszerveződés egy szervezet életében. Nem volt könnyű, nem lesz könnyű a jövőben sem, ugye 
közben volt ez a működtető, fenntartó váltási folyamat is, aminek még mindig van utórezgése, de talán 
megtaláljuk a helyünket.  
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Amennyiben tényleg így alakult ez az iskola épület energetikai korszerűsítéséről szóló pályázat, akkor 
az nagyon jó, mert januártól 11 darab radiátorunk lyukadt ki és a kazánunk is meghalóban van, egy 
rásegítő rendszer mindenféleképpen jót fog tenni. Ha valakinek kérdés van, akkor nagyon szívesen 
válaszolok. 

Kmetty Károly polgármester: Én szeretném bejelenteni az érintettségemet, a két család között 
lényegesebben szorosabb a kapcsolat, mint egy hagyományos család-család közötti viszonyban. Én 
szeretném kérdezni a tisztelt képviselő-testületet, hogy hozzájárulnak-e ahhoz, hogy a szavazásban 
részt vegyek. Aki ezt támogatja, azt kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2017. (IV 26.) határozata Kmetty 
Károly érintettségéről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kmetty Károly érintettségét figyelembe véve úgy 
határoz, hogy Kmetty Károly polgármester az iskolaigazgató pályázat véleményezéséről szóló 
szavazásban részt vehet. 

Benedek Éva képviselő: Én is szeretném bejelenteni az érintettségemet, mert Judit a felettesem és 
kérném a testületet, hogy szavazzon arról, hogy szavazhatok-e. 

Kmetty Károly polgármester: Aki támogatja azt, hogy Benedek Éva képviselő részt vehessen a 
szavazáson az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 57/2017. (IV 26.) határozata Benedek 
Éva érintettségéről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Benedek Éva érintettségét figyelembe véve úgy 
határoz, hogy Benedek Éva képviselő az iskolaigazgató pályázat véleményezéséről szóló 
szavazásban részt vehet. 

Dékány András képviselő: Amennyiben miniszter úr döntésképtelen helyzetbe kerül valamilyen 
okból kifolyólag, akkor folytatódik a dolog és megbízott igazgatóként vállalnád addig is? 

Pittlikné Bóta Judit pályázó: Én azt hiszem, hogy ez logikus, hogy ha eddig vállaltam, akkor 
továbbra is vállalnám. A lojalitásomat és az elkötelezettségemet, az intézmény, a település felé, a 
testület felé, az a 35 év alatt azt hiszem, hogy megmutatkozott. 

Dékány András képviselő: Ezt szerettem volna a jegyzőkönyv számára rögzíteni.  

Lehoczky Enikő képviselő: A másik pályázó miért mondta vissza a pályázatát? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Nem tudjuk, csak annyi érkezett a tegnap délután folyamán, hogy 
visszavonja a pályázatát és kéri a testületet, hogy a Juditot támogassuk.  

Pittlikné Bóta Judit pályázó: Nagyon személyes kiegészítés, engem is megkeresett és jelezte, hogy 
családi okokra hivatkozva hozta meg ezt a döntését. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, 
akkor, aki támogatja Pittlikné Bóta Judit pályázatát, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 58/2017. (IV. 26.) határozata a Kvassay 
Jenő Általános Iskola intézményvezetői állásának elnyerésére benyújtott pályázatokról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pittlikné Bóta Judit vezetői pályázatát, melyet a 
Kvassay Jenő Általános Iskola intézményvezetői állásának elnyerésére nyújtott be, támogatja. A 
képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a testület döntéséről a Klebelsberg Intézményfenntartó 
Központ Váci Tankerületét tájékoztassa.  

- Pittlikné Bóta Judit kiment a teremből 8:11-kor. 

2. napirendi pont: Feladat-ellátási szerződés megkötése az alapellátást nyújtó házi 
gyermekorvossal 

- Tárgyalta az Ügyrendi és a Humánügyi bizottság. 



4 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Az Ügyrendi bizottság a határozati javaslatot a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi bizottság is elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Azokat a módosításokat, amiket alapvetően Kollár képviselő úr jelzett, 
azt átvezettük, az látszik is a kiküldött anyagban. Ezen kívül van-e bárkinek kérdése észrevétele? 

Kiskuti Petra aljegyző: Egy mondatot szeretnék csak mondani, ugye a humánügyi ülésen felmerült, 
hogy a Kicsiny doktornőnek volt két kérdés-szerűsége a szerződéssel kapcsolatban. Egy pontosító 
jellegű, ami az ellátási körzetet és az ellátási kötelezettséget érintette, én azt megválaszoltam neki, 
viszont azóta nem kaptam tőle választ és telefonon sem tudtam elérni. A MOK elfogadta, ugyan ilyet 
kötöttünk a háziorvosokkal is, ott nem volt probléma a finanszírozási szerződéssel, tehát én azt 
gondolom, hogy ez a szerződés lefedi azt, amire a doktornő rákérdezett. Tehát elfogadható a testület 
által, nincsen vele probléma. A másik a leltár volt, azzal nem sikerült végeznünk, annak folyamatban 
van a pontos összeállítása, mind a védőnők, mind a gyerekorvos vonatkozásában. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, 
akkor, aki elfogadja a határozati javaslatot, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 59/2017. (IV. 26.) határozata az 
egészségügyi alapellátást nyújtó házi gyermekorvossal kötendő feladat-ellátási szerződés 
jóváhagyásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az egészségügyi alapellátást nyújtó házi 
gyermekorvossal kötendő feladat-ellátási szerződést a határozat melléklete szerint elfogadja. 

3. napirendi pont: Feladat-ellátási szerződés megkötése az alapellátást nyújtó védőnőkkel  

- Tárgyalta az Ügyrendi és a Humánügyi bizottság. 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi bizottság kiegészítéssel elfogadásra javasolja, ez a 
kiegészítés  a körzetmódosítás miatti kártérítés. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Az Ügyrendi bizottság a képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, akkor, 
aki elfogadja határozati javaslatot, az kérem, hogy az kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 60/2017. (IV. 26.) határozata az 
egészségügyi alapellátást nyújtó védőnőkkel kötendő feladat-ellátási szerződés 
jóváhagyásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az egészségügyi alapellátást nyújtó védőnőkkel 
kötendő feladat-ellátási szerződéseket a határozat melléklete szerint elfogadja. 

4. napirendi pont: Az Őrbottyán, belterület 3601/4 hrsz. alatti Tóth Árpád utca egy részének 
megszüntetése és földterületének értékesítése  

- Tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi bizottság a határozati javaslatot a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja a vételi árat pedig 603.750 forintban javasolja megállapítani. 

Kmetty Károly polgármester: Kiderült az előterjesztésből, hogy ennek nagyjából a fele érték volt 
beállítva, ennek az oka az volt, hogy a kataszteri vagyon alapján ennyire jött ki a teljes utcának a 
vételára és miután a feléről van szó ezért lett a fele. A Pénzügyi bizottság javaslata szerint ennek a 
duplája, tehát a teljes utcára vonatkozó vagyoni érték kerülne beállításra. A vevővel egyeztettünk, el 
tudja fogadni. Van esetleg valakinek hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, akkor, aki a fél 
utca értékesítésével kapcsolatos határozati javaslatot elfogadja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2017. (IV. 26.) számú határozata az 
Őrbottyán, belterület 3601/4 hrsz. alatti Tóth Árpád utca földterületrész értékesítésének 
vonatkozásában 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  

a) az Őrbottyán, belterület 3601/4 hrsz. alatti ingatlanból 380 m2 területnagyság leválasztásához 
hozzájárul, 

b) a leválasztott, Őrbottyán, belterület 3601/4 hrsz. alatti Tóth Árpád utcai 380 m2 nagyságú 
területet értékesíti Buskó Levente 2162 Őrbottyán, Radnóti Miklós utca 16. szám alatti lakos 
számára.  Az ingatlanrész vételárát a képviselő-testület 603.750 Ft értékben határozza meg. 
A vételár megfizetésén túl a vevő vállalja, hogy a tulajdonjog földhivatali bejegyzését követően 
2 hónapon belül a Tóth Árpád utca önkormányzati tulajdonban lévő szakaszát 30 cm-es 
vastagságban zúzott kővel  feltölti és tömöríti.  

c) az Őrbottyán, belterület 3601/4 hrsz. alatti Tóth Árpád utca 380 m2 nagyságú területének az 
Őrbottyán, belterület 3601/10 hrsz. alatti ingatlan összevonáshoz hozzájárul,  

d) felhatalmazza a polgármestert a szükséges szerződések megkötéséhez. 

5. napirendi pont: Döntés pályázat benyújtásáról 

Kmetty Károly polgármester: Ez a központi óvoda energetikai felújításáról szóló pályázat. 

- Tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi bizottság a határozati javaslatot a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, 
akkor, aki a támogatja, hogy ezt a pályázatot benyújtsuk, azt kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2017. (IV. 26.) határozata az 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása” pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be az 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása” című pályázat keretében a központi 
óvoda épületének energetikai felújítására (homlokzat és lapos tető hőszigetelése, külső nyílászáró 
csere, napelemes rendszer kiépítése). A biztosítandó saját erőt Őrbottyán Város Önkormányzatának 
2017. évi költségvetésében a beruházási kiadások előirányzat terhére 1.573.563 forint összegben 
biztosítja. 

6. napirendi pont: Döntés pályázat benyújtásáról, továbbá a megvalósítás és finanszírozás 
tervezett időbeli ütemezéséről 

Kmetty Károly polgármester: A pályázati kiírás szerint két pontban kellene  erről a képviselő-
testületnek szavazni. 

- Tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság. 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi bizottság a határozati javaslatot a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek hozzáfűzni valója, kérdése? Amennyiben nincs, akkor, 
aki elfogadja az első határozati javaslatot, ami a pályázat benyújtásáról szól, azt kérem, hogy 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2017. (IV. 26.) határozata az 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása” pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be az 
„Önkormányzati étkeztetési fejlesztések támogatása” című pályázat keretében a Napsugár Központi 
Óvoda épületében található konyha fűtéshálózatának és szellőzési rendszerének korszerűsítésére, 
továbbá konyhatechnológiai eszközbeszerzésre 

Fejlesztéssel érintett ingatlan adatai: 

o Központi Napsugár Óvoda épületében található főzőkonyha 

o 2162 Őrbottyán, Rákóczi Ferenc utca 113. (hrsz: 1235) 

A biztosítandó saját erőt Őrbottyán Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetésében a 
beruházási kiadások előirányzat terhére 1.164.809 forint összegben biztosítja. 
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Kmetty Károly polgármester: A második határozati javaslat az ütemezésről szól, aki elfogadja az itt 
megfogalmazott ütemezési tervet, azt kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2017. (IV. 26.) határozata az 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása” pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be az 
„Önkormányzati étkeztetési fejlesztések támogatása” című pályázat keretében a Napsugár Központi 
Óvoda épületében található konyha fűtéshálózatának és szellőzési rendszerének korszerűsítésére, 
továbbá konyhatechnológiai eszközbeszerzésre. A közzétett pályázati kiírás alapján a benyújtandó 
pályázat kötelező mellékletét képezi a megvalósítás és finanszírozás tervezett időbeli ütemezését 
bemutató képviselő testületi határozat.  

A megvalósítás és finanszírozás tervezett időbeli ütemezésének bemutatása (figyelembe véve a 
pályázati kiírásban leírt határidőket): 

1. Projekt előkészítés (a megvalósítani kívánt fejlesztés nem tartalmaz hatósági engedélyköteles 
tevékenységet): 

• pályázat benyújtása (2017. május) 
• esetlegesen felmerülő benyújtott pályázattal kapcsolatos hiánypótlás teljesítése (2017. május) 
• pályázat elbírálása (2017. augusztus) 
• támogató okirat megkötése (2017. szeptember) 
• megítélt támogatás folyósítása (2017. október) 

2. Megvalósítás (figyelembe véve a megvalósítani kívánt tevékenységek beruházási 
összköltségét és a közbeszerzési törvényben maghatározott értékhatárokat közbeszerzési 
eljárás lefolytatása nem releváns): 

• Napsugár Központi Óvoda épületében található konyha fűtéshálózatának és szellőzési 
rendszerének korszerűsítéséhez, valamint a tervezett konyhatechnológiai 
eszközbeszerzéshez kapcsolódó beszerzési eljárások lefolytatása minimum 3 ajánlat 
bekérésével (2017. szeptember) 

• Kivitelező szerződés és konyhatechnológiai eszközök szállítására irányuló szerződés aláírása 
(2017. szeptember) 

• Konyha fűtéshálózatának és szellőzési rendszerének korszerűsítésének teljesítés, műszaki 
átadás-átvételi eljárás lezárása. Konyhatechnológiai eszközök sikeres átadás-átvétele, 
eszközök üzembe helyezése (2017. december)  

• Támogatása felhasználása, pénzügyi beszámoló benyújtása (2018. február) 
• Pénzügyi beszámoló támogató szervezet általi jóváhagyása (2018. március) 

A pályázati kiírás alapján a megítélt támogatást a Magyar Államkincstár egy összegben folyósítja a 
projekthez kapcsolódó támogató okirat elfogadására rendelkezésre határidőt követő 8 napon belül. A 
fentiek alapján a megítélt támogatás folyósítása előfinanszírozás formájában történik. A kivitelezői és 
eszközbeszerzési szerződések esetében a vállalkozók 1 végszámla kiállítására lesznek jogosultak. A 
projekt megvalósításához szükséges önerőt (bruttó 1.164.809 Ft.) Őrbottyán Város 
Önkormányzatának a projekt fizikai megvalósításának zárásakor (tervezett időpont 2017. december) 
szükséges biztosítania. 

7. napirendi pont: Egyebek 

- Egyebekben nem hangzott el semmi. 

Mivel a nyílt ülésnek további napirendi pontja nem volt, a polgármester megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 8:17 órakor bezárta. 

 Kmetty Károly Gállné Mezősi Szilvia 

 polgármester jegyző 

 Kollár Sándor 

képviselő, jegyzőkönyv-hitelesítő 


